

Title (en)  
Base-plate for ski-bindings.

Title (de)  
Grundkörper für Skibindungen.

Title (fr)  
Plaque de base pour fixation de ski.

Publication  
**EP 0300148 A1 19890125 (DE)**

Application  
**EP 88107190 A 19880505**

Priority  
AT 187987 A 19870724

Abstract (en)  
At least one receiving point is provided in the baseplate for an attachment screw. The wall of the receiving point has shoulders for fastening the inserted attachment screw in its non-mounted state, which shoulders are arranged offset relative to each other both along the circumference of the receiving point, constructed as a borehole, and in the vertical direction. The receiving point (3) with the shoulders (4) for the attachment screw (10) is provided in the interior of an insert (5). The insert (5), in turn, is arranged in a borehole (8) in the baseplate (2). The insert (5) can optionally be fitted with a flange (7) which then rests against a corresponding step (9) in the borehole (8) in the baseplate (2). <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft einen Grundkörper für Skibindungen, in welchem zumindest eine Aufnahmestelle für eine Befestigungsschraube vorgesehen ist. Die Wand der Aufnahmestelle weist zum Festhalten der eingesetzten Befestigungsschraube in deren nicht montiertem Zustand Ansätze auf, welche sowohl entlang des Umfanges der als Bohrung ausgebildeten Aufnahmestelle als auch in Höhenrichtung relativ zueinander versetzt angeordnet sind. Erfahrungsgemäß ist die Aufnahmestelle (3) mit den Ansätzen (4) für die Befestigungsschraube (10) im Inneren eines Einsatzes (5) vorgesehen. Der Einsatz (5) ist seinerseits in einer Bohrung (8) im Grundkörper (2) angeordnet. Wahlweise kann der Einsatz (5) mit einem Flansch (7) ausgestattet sein, welcher Flansch (7) dann an einer entsprechenden Stufe (9) der Bohrung (8) des Grundkörpers (2) anliegt.

IPC 1-7  
**A63C 9/00**

IPC 8 full level  
**A63C 9/00** (2012.01)

CPC (source: EP US)  
**A63C 9/00** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)  
CH 512923 A 19710930 - SALOMON GEORGES P J [FR]

Citation (search report)  
• [Y] EP 0086995 A1 19830831 - TMC CORP [CH]  
• [Y] CH 512923 A 19710930 - SALOMON GEORGES P J [FR]  
• [A] DE 2843107 A1 19800417 - MARKER HANNES

Cited by  
AT393224B; FR2638650A1; EP0442389A3

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0300148 A1 19890125; EP 0300148 B1 19911009; EP 0300148 B2 19950830**; AT 387726 B 19890310; AT A187987 A 19880815;  
DE 3865385 D1 19911114

DOCDB simple family (application)  
**EP 88107190 A 19880505**; AT 187987 A 19870724; DE 3865385 T 19880505